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ZAPISNIK 
 
14. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila v sredo 3. 3.2021, ob 16.00 uri preko zooma. 
 
PRISOTNI:  Igor Žavbi,  Cvetka Slapnik,  Karmen Kaplja, dr. Marjeta Humar, Božidar  Pilej, 

Jože Mežan, in Ivanka Ogrinec 
 
ODSOTNI:    Grega Zorman   
 
OPRAVIČENO ODSOTNI:   
 
DRUGI PRISOTNI: Marjana Kadunc, Marija Tadeja Ježek, Sanja Kukovič in Mihaela Brnot 

Veternik 
 
Sejo je vodil Igor Žavbi, predsednik komisije. 
 
Sprejet je bil predlagan DNEVNI RED: 
 
 
1.        Potrditev zapisnika 13. seje z dne 16.12.2020 
2. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju finančnih 

sredstev iz občinskega proračuna za spodbujanje izvajanja ukrepov učinkovite rabe 
energije in izrabe obnovljivih virov energije v gospodinjstvih na območju Občine 
Kamnik 

3. Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za OPPN OŠ-01 Oševek – prva obravnava 

4. Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za OPPN VČ-05 Volčji Potok – prva obravnava 

5. Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za OPPN VK-10 – prva obravnava 

6. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o subvencioniranju 
nakupa malih komunalnih čistilnih naprav, nepretočnih greznic in hišnih črpališč na 
območju občine Kamnik 

7. Predlog Okvirnega programa dela Občinskega sveta Občine Kamnik za leto   
            2021 
 
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 13. seje komisije z dne 16.12.2020 
================================================================ 
Komisija je potrdila zapisnik 13. seje komisije z dne 16.12.2020 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5   
Za: 5 
proti:/ 
 
 

           Ad 2) Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju finančnih 
sredstev iz občinskega proračuna za spodbujanje izvajanja ukrepov učinkovite rabe energije 
in izrabe obnovljivih virov energije v gospodinjstvih na območju Občine Kamnik 
================================================================ 
Komisija je obravnavala predlog Pravilnika, ki ga je predstavila Mihaela Brnot Veternik  ter po 
razpravi v kateri je sodeloval Igor Žavbi, sprejela naslednji  
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zaključek: 
            Komisija daje pozitivno mnenje k predlogu Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o dodeljevanju finančnih sredstev iz občinskega proračuna za spodbujanje 
izvajanja ukrepov učinkovite rabe energije in izrabe obnovljivih virov energije v gospodinjstvih 
na območju Občine Kamnik in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 6 
Za: 6 
proti: / 
 

            Ad 3) Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za OPPN OŠ-01 Oševek – prva obravnava 
================================================================ 
Komisija je obravnavala predlog Odloka, ki ga je predstavila  Marija Tadeja Ježek ter  po 
razpravi v kateri je sodelovala Marjeta Humar, sprejela naslednji  
 

zaključek: 
            Komisija daje pozitivno mnenje k predlogu Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč 

in merilih za odmero komunalnega prispevka za OPPN OŠ-01 Oševek – prva obravnava in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 6 
Za: 6 
proti: / 
 

            Ad 4) Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za OPPN VČ-05 Volčji Potok – prva obravnava 
================================================================ 
Komisija je obravnavala predlog Odloka, ki ga je predstavila Marija Tadeja Ježek ter  sprejela 
naslednji  
 

zaključek: 
Komisija daje pozitivno mnenje k  Predlogu  Odloka o Programu opremljanja stavbnih 
zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka za OPPN VČ-05 Volčji Potok – prva 
obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih:  6 
Za: 6 
proti: / 
 
Ad 5) Predlog Odloka o Programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za OPPN VK-10 – prva obravnava 
================================================================ 
Komisija je obravnavala predlog Odloka, ki ga je predstavila Marija Tadeja Ježek                                             
ter   sprejela naslednji  
 

zaključek: 
Komisija daje pozitivno mnenje k  Predlogu Odloka  o Programu opremljanja stavbnih 
zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka za OPPN VK-10 – prva obravnava in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme. 
 
Glasovanje: 
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Prisotnih: 6  
Za: 6 
proti: / 
 

           Ad 6) Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o subvencioniranju nakupa 
malih komunalnih čistilnih naprav, nepretočnih greznic in hišnih črpališč na območju občine 
Kamnik 
================================================================ 
Komisija je obravnavala predlog Pravilnika, ki ga je predstavila Marjana Kadunc ter po 
razpravi v kateri je sodelovala Marjeta Humar, sprejela naslednji                                                                                                              
 

zaključek: 
            Komisija daje pozitivno mnenje k  Predlogu  Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o subvencioniranju nakupa malih komunalnih čistilnih naprav, nepretočnih greznic 
in hišnih črpališč na območju občine Kamnik 
in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih:  6 
Za: 6 
proti: / 
 
Ad 7) Predlog Okvirnega programa dela Občinskega sveta Občine Kamnik za leto 2021 
================================================================ 
Komisija je obravnavala predlog Okvirnega programa, ki ga je predstavila Sanja Kukovič ter                                            
po razpravi v kateri sta sodelovala Igor Žavbi in Marjeta Humar, sprejela naslednji  
 

zaključek: 
Komisija daje pozitivno mnenje k Predlogu  Okvirnega programa dela Občinskega sveta 
Občine Kamnik za leto 2021 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 6 
Za: 6 
proti:/ 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 16,35 uri. 
 
 
Ivanka Ogrinec                                                                    
  TAJNICA 
 

             Igor Žavbi 
                                                                                                   PREDSEDNIK 
 


